

PRODUCT CATALOGUE

كتالوج المنتجات

® Toya
توييا



شركة بالعميل العربية للأغذية المحدودة
PINEHILL ARABIA FOOD LIMITED.

f t i toyaksa
www.toya-me.com

Providing Quality Products Since 1992

PINEHILL ARABIA FOOD LTD. (PAFL) was established in 1992 as premium manufacturer of Instant Noodles in Middle East to meet the region's increasing demands. In early 2009 beside Instant Noodles category, PAFL introduced TOYA Chili Sauce, Hot Sauce, Tomato Ketchup & White Vinegars with variance at packaging and weights. PAFL strategy and objectives are to provide unrivalled value and high class service to our customers in the competitiveness of our prices and flavour-choice. PAFL ensures quality standards which are maintained concerning; freshness, taste and hygiene.

PAFL has grown in a very fast rate covering the entire MENA and Jewel in a crown remain Saudi Arabian market with 21 modern regional offices and distribution networks supported by professional sales force and marketing team.

PAFL qualify SASO and ISO 2200 Standards and is consistent in receiving awards from different award giving bodies.



توفير منتجات ذات جودة عالية منذ عام

تأسست شركة باينهيل العربية للأغذية المحدودة في عام
سريعة التحضير في الشرق الاوسط لتلبية متطلبات المنطقة المتزايدة.

في اوائل عام 2009 الى جانب انتاج المكرونة سريعة التحضير تم إنتاج الصلصة الحارة
وكاتشب الطماطم والخل الابيض الطبيعي والصناعي مع التباين في التغليف والأوزان

إن اهداف شركة باينهيل هو ان توفر قيمة عالية وخدمة فائقة الجودة للمستهلك بأسعار
تنافسية ونكهات مختلفة لعملائنا
وقد تضمن شركة باينهيل استراتيجية الحفاظ على جودة المنتج من حيث النظارة
والجودة والذوق والصحة

وبحمد الله فقد إنتشرت ونمت شركة باينهيل العربية للأغذية المحدودة في جميع انحاء
الشرق الاوسط وشمال افريقيا وتم كذلك الحفاظ على جوهر الشركة في المملكة العربية
السعودية بأكثر من 21 مكتب توزيع وتسويق حديثة مدعمة بفريق محترف في التوزيع
والتسويق

حصلت شركة باينهيل على شهادة
وشهادات من أكثر من جهة في هذا المجال



TOYA Extra Hot Chili Sacue adds mouth watering fire to the recipes spices. It's often part of a recipe, but it can stand alone as a wonderful dipping Sauce!

صلصة الفلفل الحار من تويّا تضاف الى وصفات الطعام لتضفي اليها الطعم اللذيذ الحارق. كما انها غالبا ما تكون جزءاً من الوصفة ، ويمكن أن تستخدم وحدها باعتبارها صلصة التغميس رائعة!

TOYA CHILI SAUCE EXTRA HOT SPECS.

Net Volume	140 ml X 48 Pcs.	140 ml X 18 Pcs.
Standard Stacking / Pallet	84 Cartons	210 Cartons
Shelf life	18 Months	
Type of Packaging	PET Bottle	

TOYA CHILI SAUCE SACHET SPECS.

Net Volume	9 g X 1,000 Pcs.
Standard Stacking / Pallet	48 Cartons
Shelf life	12 Months
Type of Packaging	Alluminium + PE





Sumatra Sauce slightly hot and sweet in taste to make the food spicy and tasty. It is totally different than the normal Chili ketchup and can be best used with Food Like Barbeque, Fried potatoes, Rice and Snacks

صلصة سومطرة ساخنة قليلاً وحلوة في المذاق لجعل الطعام حار ولذيذ. إنها مختلفة تمامًا عن صلصة الفلفل الحار العادية ، ويمكن استخدامها بشكل أفضل مع ساندويش البرجر والبطاطس المقلية والرز والوجبات

TOYA CHILI SAUCE SUMATERA SPECS.

Net Volume	140 ml X 48 Pcs.	340 ml X 24 Pcs.
Standard Stacking / Pallet	84 Cartons	72 Cartons
Shelf life	18 Months	
Type of Packaging	PET Bottle	

Original Sauce is more hot, Sour and lesser sweet in taste compare to Sumatra Sauce to make food spicy and tasty. The hot chili sauce made food more appetizing.

الصلصة الأصلية هي أكثر حرارة وحامضة وأقل حلاوة في المذاق مقارنة بصوص سومطرة لتقديم الطعام الشهي ولذيذ صلصة الفلفل الحار تجعل الطعام أكثر فاحش للشهية

TOYA CHILI SAUCE ORIGINAL SPECS.

Net Volume	140 ml X 48 Pcs.
Standard Stacking / Pallet	84 Cartons
Shelf life	18 Months
Type of Packaging	PET Bottle





A mix of selected wholesome aged pepper and vinegar with other Spices to achieve the magnificent taste of Hot Sauce. TOYA hot sauce is spicy in taste and smooth in texture, it is exactly what your food needs!

مزيج من الفلفل الحار المختار والخل مع التوابل الأخرى لتحقيق المذاق الرائع للصلصة الحارة. صلصة TOYA الساخنة هي حارة في المذاق وسلسة في الملمس ، وهذا بالضبط ما يحتاجه الطعام الخاص بك!

TOYA HOT SAUCE BOTTLES SPECS.	
Net Volume	88 ml X 36 Pcs. 473 ml X 12 Pcs.
Standard Stacking / Pallet	120 Cartons 102 Cartons
Shelf life	24 Months
Type of Packaging	Glass Bottle



A mix of selected wholesome aged pepper and vinegar with other Spices to achieve the magnificent taste of Hot Sauce. TOYA hot sauce is spicy in taste and smooth in texture, it is exactly what your food needs!

مزيج من الفلفل الحار المختار والخل مع التوابل الأخرى لتحقيق المذاق الرائع للصلصة الحارة. صلصة تويا الساخنة هي حارة في المذاق وسلسه في الملمس ، وهذا بالضبط ما يحتاجه الطعام الخاص بك!



TOYA HOT SAUCE BOTTLE SPECS.	
Net Volume	150 ml X 18 Pcs.
Standard Stacking / Pallet	126 Cartons
Shelf life	24 Months
Type of Packaging	Glass Bottle



Keeping in mind the standard of food service, Toya hot sauce introduced catering size as well. It is high in quality, economical, time-saving and uniquely different from any other hot sauce available in the market. It has significant benefits for all chefs from professional restaurant chefs to home.

مع الأخذ في الاعتبار مستوى الخدمة الغذائية، قدمت صلصة تويّا الساخنة حجم المطاعم كذلك. إنه عالي الجودة، اقتصادي، موفر للوقت ومختلف بشكل فريد عن أي صلصة حارة أخرى متوفرة في السوق. لديها فوائد كبيرة لجميع الطهاة من طهاة المطاعم المهنية إلى المنزل.

TOYA HOT SAUCE CATERING SPECS.		
Net Weight / Pcs.	4.5 kg X 4 Pcs.	9 g X 500 Pcs.
Type of Packaging	PP Jerry Cans	Alluminium + PE
Standard Stacking / Pallet	40 Cartons	96 Cartons
Shelf life	12 Months	





TOYA Tomato Ketchup made up of Fully Ripened Bright Red wholesome Tomatoes without any lumps by adding the sugar, salt, selected spices having slightly sweet and sour taste to make the food tastier.

تتكون من الطماطم الحمراء الناضجة تمامًا بدون أي كتل بإضافة السكر والملح والتوابل المختارة التي تحتوي على طعم حلو وحامض قليلاً لجعل

TOYA KETCHUP BOTTLES SPECS.	
Net Volume	340 g X 12 Pcs.
Standard Stacking / Pallet	96 Cartons
Shelf life	18 Months
Type of Packaging	Glass Bottle



Keeping in mind the standard of food service, TOYA Ketchup introduced in catering size as well. It is high in quality, economical, time-saving and uniquely different from any other Ketchup Gallon available in the market. It has significant benefits for all chefs from professional restaurant chefs to home

مع الأخذ في الاعتبار مستوى الخدمة الغذائية ، يُقدم كاتشب تويبا في حجم المطاعم كذلك. إنها عالية الجودة ، اقتصادية وموفرة للوقت ومختلفة بشكل فريد عن أي كاتشب آخر متوفرة في السوق. كما أن لديها فوائد كبيرة لجميع الطهاة من طهاة المطاعم المهنية إلى المنزل

TOYA KETCHUP CATERING SPECS.

Net Volume	5 kg X 4 Pcs.	9 g X 1,000 Pcs.
Type of Packaging	PP Jerry Cans	Alluminium + PE
Standard Stacking / Pallet	40 Cartons	48 Cartons
Shelf life	12 Months	



TOYA Natural Vinegar is made up of selected Vegetables, Vinegar is transparent without any sediments, debris and precipitation having pungent acidic odor.

Artificial white vinegar made with Food Grade Acetic Acid. Vinegar is transparent without any sediments, debris and precipitation having pungent acidic odor.

خل طبيعي يتكون من الخضروات المختارة، الخل شفاف بدون أي رواسب، ذو لذعة حمضية.
الخل الأبيض الصطناعي المصنوع من حمض الخليك الغذائي. الخل شفاف بدون أي رواسب، ذو

TOYA VINEGAR BOTTLES SPECS.		
	NATURAL	ARTIFICIAL
Net Volume	473 ml X 12 Pcs.	
Standard Stacking / Pallet	102 Cartons	
Shelf life	24 Months	
Type of Packaging	Glass Bottle	





شركة باينهيل العربية للأغذية المحدودة
PINEHILL ARABIA FOOD LIMITED.

   **toya.ksa**
www.toya-me.com